

# 校 牧 室 公 告

Announcement from the Chaplain's Office

主旨：公告 114 學年度第二學期本室受託經辦獎助學金之受獎名單及相關注意事項。

Announcement of Scholarship Recipients and Related Instructions for the 114th Academic Year, Second Semester.

## 壹、相關注意事項 Important Instructions：

1. 各項獎助學金之得獎者，務請於 115 年 3 月 18 日前備妥感謝卡交予校牧室，由本室轉致捐款者或捐款單位。

Winners of scholarships and bursaries, please submit the thank you card and class schedule to the Chaplain Office **before March 18, 2026**. The thank you card will be handed over to the donors.

2. 各項獎助學金統一匯入學生帳戶，本室經辦獎助學金相關事宜請洽承辦人莊惠淳(分機 1034)。

All scholarships will be directly deposited into the recipients' bank accounts. For matters related to scholarship administration, please contact the coordinator, Ms. Chuang Hui-Chun (Ext. 1034).

3. 各項獎助學金得獎者，均須參與服務學習 12 小時/學期(學年獎助學金者須完成上下學期)，由校牧室規劃服務學習內容，包含參與校牧室所辦活動之服事。(未於 115 年 3 月 18 日前交至校牧室完成報到者，視同放棄)

Recipients must complete **12 hours of service learning per semester** (annual scholarship recipients must complete hours for both semesters). The Chaplain's Office will arrange the service, including participation in its activities. (Failure to report by **March 18, 2026**, will result in forfeiture of the scholarship.)

## 貳、得獎名單 List of Recipients：

### 一、台南東門巴克禮紀念教會獎助學金 1 名

Tainan East Gate Barclay Memorial Church Scholarship and Grants: 1 Recipient

華嘉松

社工 4B

111B○○○○○9



**七、陳儀惠長老夫婦紀念清寒獎助學金 1名**

Yi-hui Chen Memorial Scholarship and Grants for Needy Students : 1 Recipients

Adeline Niyonzima	IPSD2A	113B○○○○○3
-------------------	--------	------------

**八、郭敬恩先生清寒獎助學金 2名**

Mr. Jing-En Guo Scholarship and Grants for Needy Students: 2 Recipients

Abang Favour Out	國企 1A	114B○○○○○6
------------------	-------	------------

Taze Magdarena Renatus	IPSD3A	112B○○○○○6
------------------------	--------	------------

**九、信望愛清寒獎助學金(A) 7名**

Faith Hope and Love Scholarship and Grants for Needy Students A: 7 Recipients

Nasasira John	IPSD2A	113B○○○○○4
---------------	--------	------------

William Moses Pishon	IPSD2A	113B○○○○○1
----------------------	--------	------------

Irakoze Estella	IPSD4A	111B○○○○○6
-----------------	--------	------------

Mugisha Emmanuel	IPSD3A	111B○○○○○7
------------------	--------	------------

Kasangaki Herbert	IPSD2A	113B○○○○○7
-------------------	--------	------------

Irakoze Emery	IPSD2A	113B○○○○○6
---------------	--------	------------

Talemwa Ambrose	IPSD1A	114B○○○○○3
-----------------	--------	------------

**十、信望愛清寒獎助學金(B) 1名**

Faith Hope and Love Scholarship and Grants for Needy Students A: 1 Recipients

Edmond Gyamirah Ant	經管博班 1A	114D○○○○○0
---------------------	---------	------------